
دعوت AFC از جواد نکونام
AFC از ج��واد نکونام برای حضور در هفتمین دوره 

تالار گفت وگوی مربیان برتر آسیا دعوت کرد. 
۲۱ س��پتامبر هفتمین دوره تالار گفت وگوی یک روزه 
مربیان برتر آسیا به میزبانی کنفدراسیون فوتبال آسیا در 
کوالالامپور به صورت ویدئویی برگزار خواهد شد. در همین 
ارتباط از جواد نکونام، سرمربی تیم فولاد نیز برای شرکت در 
این دوره که از راه دور خواهد بود، دعوت به عمل آمده است. 

 حضور فعال ورزشکاران در پیاده روی 
اربعین حسینی

مدیرکل دفتر امور فرهنگی وزارت ورزش و جوانان اظهار 
داش��ت: حضور ورزشکاران و چهره های شاخص ورزشی در 
اربعین حس��ینی از مهم ترین اقدامات ستاد اربعین وزارت 
ورزش و جوانان به ش��مار می رود. حجت الاسلام احدی در 
گفت وگو با پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان با اشاره به 
مهم ترین اقدامات اربعین حسینی، اظهار داشت: هیات های 
ورزش��ی و فدراس��یون ها در مناطق مختلف چزابه، مهران 
و کربلا موکب هایی را جهت خدمات رس��انی به زائران برپا 
خواهن��د کرد تا در این کار معنوی حضوری موثر داش��ته 
باشند. حجت الاس��لام احدی از برپایی ۲0 موکب از سوی 
تعدادی از استا ن های مرزی خبر داد و گفت: ایلام، کرمانشاه 
و سیستان وبلوچس��تان از هم��ه ظرفیت  های ش��ان برای 
خدمت رسانی به زائران بهره گرفتند تا بهترین شرایط برای 
برگزاری باشکوه مراسم معنوی اربعین سال ۱۴0۱ فراهم شود. 
وی ادامه داد: تعدادی از سالن های ورزشی این استان ها جهت 
اسکان زائران در نظر گرفته شده است تا ان شاءالله بهترین 
شرایط برای زائران اربعین حسینی مهیا شود. مدیرکل دفتر 
امور فرهنگی وزارت ورزش و جوانان حضور س��من ها را در 
مشارکت برنامه های اربعین بسیار ارزشمند و مثبت ارزیابی 
کرد و افزود: راه اندازی موکب و برگزاری برنامه برای جاماندگان 
اربعین پیاده روی و... از مهم ترین برنامه های س��ازمان های 
مردم نهاد به شمار می رود. وی در ادامه درباره دیگر برنامه های 
وزارتخانه در اربعین حس��ینی گف��ت: آموزش طب ورزش، 
آموزش مج��ازی اصول پیاده  روی، آم��وزش موکب داری و 
برپایی ایستگاه های فرهنگی در 8 نقطه کشور ایران و عراق 
از جمله اقداماتی است که برای اربعین حسینی پیش بینی 
شده است. مدیرکل دفتر امور فرهنگی وزارت ورزش و جوانان 
تصرح کرد: همچنین در نظر داریم با اجرای برنامه توس��ط 
مرشدان و برگزاری ورزش زورخانه ای به استقبال زائران برویم. 

پاسخ باشگاه تراکتور به شائبه ها
مدیرعامل باشگاه تراکتور توضیحاتی را درباره جذب 
کاوه رضایی ارائه کرد. ایوب بهتاج در گفت  وگو با فارس، 
درباره جذب کاوه رضایی اظهار داش��ت: ان  شاءالله بتواند 
بازی های خیلی خوبی انجام بدهد. برای او آرزوی موفقیت 
دارم. مدیرعامل باشگاه تراکتور درباره شرایط قرارداد این 
بازیکن با توجه به اینکه گفته می شود با استقلال قرارداد 
داخلی داش��ته اس��ت، عنوان کرد: وقتی قرارداد رسمی 
باشد مشکلی ندارد. ما طبق قوانین و مقررات وقتی همه 
چیز شسته رفته شد، او را جذب کردیم. خودش می تواند 
در این رابطه بیشتر توضیح بدهد. وی درباره اینکه مدت 
قرارداد رضایی با تراکتور چقدر اس��ت، گفت: به هر حال 
قراردادها کمتر از یک سال نیست. با او قرارداد یک ساله 
بستیم. بهتاج درباره اینکه گفته می شود رضایی نیم فصل به 
استقلال برمی گردد و آیا با این باشگاه توافقی شده، اظهار 
داشت: در این باره نیم فصل صحبت می کنیم. این حرف، 

نظر من نیست. ما یک سال با او قرارداد داریم. 

نبی: درباره کی روش صحبت نمی کنم
مه��دی محمدنبی با بیان اینکه راج��ع به ماجرای 
کی روش فعلا حرفی ندارم، گفت: هنوز درباره دبیرکل، 
انتخابی انجام نش��ده است. نبی در پایان جلسه مجمع 
انتخاباتی فدراس��یون فوتب��ال و انتخاب مهدی تاج به 
عنوان رئیس جدید فدراس��یون فوتبال گفت: تعامل و 
وفاق در فوتبال کش��ور ما می تواند عامل موفقیت باشد 
و تحول را هم باید در کنار این موضوع قرار دهیم. وی 
درباره حضور کارلوس کی روش به عنوان سرمربی جدید 
تیم  ملی ایران بعد از انتخاب مهدی تاج گفت: راجع به 
ای��ن قصه صحبت خاصی ندارم. چ��ون من با توجه به 
اینکه به اصحاب رسانه احترام می گذارم گفتم خدمت 
شما برسم، البته من بعد از پیشنهادات و موضوعاتی از 
این قبیل که در هیات رئیس��ه مورد بحث قرار می گیرد 
اطلاعات به شما خواهم داد. وی در پاسخ به سوال مهر 
که آیا گزینه دبیرکلی را تعیین کرده اید یا خیر، افزود: 
نه، اصلا درباره چنین موضوعی صحبت نشده است. نبی 
ادامه داد: یک ب��ار دیگر خدمت تان می گویم همه این 
موضوعات به جلسه هیات رئیسه مربوط خواهد شد. وی 
درباره سوال یک خبرنگار درباره حضور کی روش گفت: 
در ی��ک برنامه تلویزیونی آقای تاج راجع به کی روش و 
اتفاقات��ی که در ۲0۱۴ و ۲0۱8 رخ داده بود توضیحی 
داد که برداش��ت های دیگری از این موضوع شده اما به 
هر صورت چون درباره مدیریت کلان کشور است همه 

این بحث ها را به هیات مدیره خواهیم برد.

اخبار

ورزشی

صعود 8 تیم به مرحله یک هشتم نهایی مسابقات والیبال 
قهرمانی مردان جهان قطعی شد. 

  چهارمین روز مرحله مقدماتی مسابقات والیبال قهرمانی 
مردان جهان سال ۲0۲۲ دوشنبه هفتم شهریور با برگزاری 
۶ دیدار در ۲ کش��ور لهس��تان و اسلوونی به پایان رسید تا 
تمام تیم های ش��رکت کننده در این رقابت ها، ۲ بازی انجام 

داده باشند. 
در پایان چهارمین روز مسابقات صعود 8 تیم که دومین 

برد خود را کسب کردند، به مرحله یک هشتم نهایی قطعی 
ش��د و س��ایر تیم های باقیمانده برای 8 س��همیه دیگر در 

پنجمین و ششمین روز مسابقات تلاش خواهند کرد. 
بدین ترتیب از گروه A تیم صربس��تان، از گروه B تیم 
 D تیم های لهس��تان و آمریکا، از گروه C برزی��ل، از گروه
فرانسه، از گروه E ایتالیا و از گروه F تیم های هلند و ایران 

به مرحله یک هشتم نهایی صعود کردند. 
در پایان مرحله گروه��ی قهرمانی جهان ۲ تیم برتر هر 

گروه به مرحله دوم صعود خواهند کرد و ۴ تیم نیز از بین 
تیم های س��وم ۶ گروه که عملکرد بهتری داشته باشند، به 

مرحله حذفی راه پیدا خواهند کرد. 
شاگردان بهروز عطایی ساعت ۲0 چهارشنبه، نهم شهریور 
در آخرین مس��ابقه خود در مرحله مقدماتی و برای کسب 
صدرنشینی جدول گروه F به مصاف هلند خواهند رفت. تیم  
ملی والیبال ایران روز دوشنبه موفق شد با نتیجه 3 بر یک 

از سد تیم  ملی مصر بگذرد.

صعود ۸ تیم به دور دوم والیبال قهرمانی جهان

جنگ ایران برای صدرنشینی

کاوه رضایی به تراکتور پیوست
کاوه رضایی، مهاجم 30 ساله تیم  ملی فوتبال ایران، به عنوان بازیکن آزاد به جمع شاگردان بردیف در باشگاه تراکتور 
اضافه شد. رضایی سابقه بازی در تیم های فولاد، سایپا، ذوب آهن و استقلال در ایران و شارلوا، کلوب بروژ و اود 
هورلی در لیگ بلژیک را در کارنامه دارد. وی توانسته در ۱۷ بازی با پیراهن تیم  ملی ایران ۴ گل به ثمر برساند. 

انتخابات پرحاشیه فدراسیون فوتبال که نیمه های شب 
سه شنبه لغو و چند ساعت بعد اعلام شد برگزار می شود، 
بالاخره صبح دیروز برگزار ش��د و ب��ا انتخاب مهدی تاج 
ب��ه عنوان رئیس و چند ی��ار قدیمی اش به عنوان اعضای 
هیات رئیس��ه به پایان رسید. مجمع انتخاباتی فدراسیون 
فوتبال برای تعیین رئیس این فدراس��یون دیروز در محل 
سالن همایش های بین المللی صداوسیما برگزار شد و طی 
آن مهدی تاج با کس��ب ۵۱ رای به عنوان رئیس ۲ س��ال 
آینده این فدراس��یون انتخاب ش��د. ابتدا بامداد سه شنبه 
فدراسیون فوتبال در تصمیمی شبانه و با استناد به اتفاقات 
اخیر رخ داده در فرآیند برگزاری انتخابات فدراسیون و عدم 
رعای��ت قوانین و مقررات انتخاباتی فدراس��یون، برگزاری 
مجمع انتخاباتی را منتفی و آن را به زمان دیگری موکول 
کرد، با این حال به فاصله چند ساعت بعد و پیرو برگزاری 
نشس��ت اضطراری اعضای هیأت رئیسه فدراسیون، مقرر 
ش��د مجمع انتخاباتی طبق برنامه از پیش تعیین ش��ده 

برگزار شود. 
شایعه بازگشت برخی اعضای مجمع ■

تصمیم��ات ش��بانه ای که در رابطه ب��ا مجمع انتخابات 
فدراس��یون فوتبال گرفته ش��د، باعث س��ردرگمی برخی 
اعضای مجمع ش��ده بود. حتی این شایعه شکل گرفت که 
برخی اعضای مجمع که برای حضور در انتخابات به تهران 
سفر کرده بودند، با استناد به تصمیمی که در رابطه با لغو 

آن گرفته شد، به شهرهای خود بازگشته اند. 
در این میان نکته جالب اینکه مجمع انتخاباتی فدراسیون 
فوتبال هنوز به صورت رس��می آغاز نشده بود که ۲ نفر از 
نماین��دگان AFC در س��الن محل برگزاری مجمع حاضر 

شدند. 
تاج: خودم هم نمی دانم چه اتفاقی افتاده است ■

مهدی تاج قبل از ورود به مجمع در پاسخ به این سوال 
که چه اتفاقاتی در لغو و برگزاری انتخابات فدراس��یون رخ 
داد، گفت: خودم هم نمی دانم چه شد! چنین چیزی سابقه 
نداش��ت. من ۱۴ سال در فدراسیون بودم و تاکنون چنین 
چیزی ندیده بودم. کاندیدای فدراسیون فوتبال درباره اینکه 
آیا تصمیم به لغو مجمع فدراسیون برای ممانعت از حضورش 

در انتخابات بوده است؟ گفت: نمی دانم. 
کامرانی فر: شرمنده مردم شدم ■

حس��ن کامرانی فر، دبیرکل فدراسیون فوتبال که تلاش 
زیادی کرد تا انتخابات به درستی برگزار شود، در شرایطی 
که وضعیت روحی مطلوبی نداش��ت و بس��یار آشفته بود، 
گفت: بعد از مجمع خیلی چیزها را می گویم. شرمنده مردم 
ش��دم. در آینده خیلی چیزها مشخص می شود. وی درباره 
صحبت های احسان اصولی مبنی بر اینکه دبیرکل فدراسیون 
شخصا تصمیم به لغو انتخابات گرفته، گفت: اینطور نیست. 
حتما صحبت می کنیم. کامرانی فر درباره اینکه آیا اس��تعفا 
داده است، عنوان کرد: مجمع تمام شود، در خدمت هستیم 

و همه چیز را برای شفافیت می گویم. 

ادامه رایزنی های تاج با اعضای مجمع ■
میرشاد ماجدی، سرپرست فعلی فدراسیون با حضور در 
لابی س��الن خواستار حضور اعضای مجمع در سالن اصلی 
شد تا مجمع برگزار شود. او در حالی در بین اعضای مجمع 
حاضر شد که در حال رایزنی با رقیبش مهدی تاج بودند. 

تدبیر پولادگر برای عبور از اعضای مجمع ■
محم��د پولادگر، مع��اون وزی��ر ورزش و جوانان بدون 
گفت وگو با هیچ یک از نامزدها وارد س��الن شد. او وقتی با 
درخواست اعضای مجمع برای گفت وگو روبه رو شد، طفره 

رفت و تنها چند ثانیه به گفت وگو با آنها پرداخت. 
ادامه تماس های مشکوک ■

میرشاد ماجدی، سرپرست و عضو هیات رئیسه فدراسیون 
همراه با احسان اصولی، دیگر عضو هیأت رئیسه در گوشه ای 
از س��الن برگزاری مجمع به طور مرتب صحبت می کردند. 
اصول��ی تماس های تلفنی زیادی داش��ت و ماجدی پس از 
هر گفت وگوی تلفنی اش از او نتیجه صحبت هایش را جویا 
می شد. چهره آنها نشان از استرس و اضطراب بالا در برگزاری 

مجمع داشت. 
صحبت های کامرانی فر در ابتدای مجمع ■

حسن کامرانی فر در ابتدای این مجمع گفت: قبل از هر 
چیزی لازم می دانم راجع به یک موضوع کوتاه صحبت کنم. 
در روند تایید نامزدها نامه هایی رسید که ساعت ۱0:30 شب 
بدون پاسخ از سوی کمیته بدوی انتخابات باقی ماند. سپس 
تصمیم به لغو گرفته شد. من هنوز هم معتقدم برخی بندها 
از س��وی کمیته بدوی انتخابات لحاظ نشد اما هیات رئیسه 
تصمیم گرفت جلسه برگزار شود. من هم به احترام جامعه 
فوتبال و مجمع آمدم. به هر حال در آینده مواردی اگر پیش 

آمد، حتما خودشان پاسخگو خواهند بود. 
صحبت های رئیس کمیته بدوی ■

علی فلاحتی، رئیس کمیته بدوی انتخابات فدراس��یون 
فوتب��ال گفت: با همه فراز و فرودها ما هم اکنون اینجاییم. 
ش��اید لازم است تش��کر ویژه از نهادهای نظارتی کنم که 
همیش��ه کنار ما بودند و اج��ازه ندادند هیچ اتفاق ناگواری 
بیفتد. دلواپس ترین آدم هایی که دنبال این بودند انتخابات 
امروز برگزار ش��ود، همین نیروه��ای نظارتی بودند. باید از 
دبیرکل فدراس��یون به عنوان بازوی اجرایی تشکر کنم که 
همه چیز را بخوبی انجام دادند. من شهادت می دهم او شب 

و روز خودش را برای فدراسیون گذاشت. 
درگیری و سروصدای عجیب یک مدعی ■

در حین برگزاری نشست مجمع ناگهان صدای فریادهای 
یک نفر پشت درهای سالن باعث حیرت همگان شد. با این 
ح��ال رئیس کمیته بدوی صحبت های��ش را ادامه داد ولی 
فریادهای فردی که خودش را داور می دانست و مدعی بود به 
دلیل افشاگری علیه داوری به زندان افتاده است، فضای لابی 
سالن برگزاری مجمع را تحت تاثیر قرار داده بود. او مدعی بود 
یکی از اعضای مجمع باعث اتفاقات تلخ برای او شده است. 

آغاز رأی گیری با مدیرعامل پرسپولیس ■
بعد از صحبت های رئیس کمیته بدوی و فراهم ش��دن 
ش��رایط، رای گیری برای انتخاب رئیس فدراسیون فوتبال 
آغاز شد. نخستین نفری که برای انداختن رای به صندوق 
دعوت شد، رضا درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس بود. 
مصطفی آجورلو، مدیرعامل باش��گاه استقلال در زمانی که 
برای انداختن رای دعوت ش��د، در سالن حضور نداشت اما 
دقایقی بعد وارد س��الن ش��د و رای داد. احسان حاج صفی، 

کاپیت��ان تیم  ملی ایران تنها چند دقیقه پس از حضور در 
مجمع درخواست کرد با توجه به اینکه پرواز برای بازگشت 
دارد زودتر رأی خود را بیندازد که مورد موافقت قرار گرفت. 
رضا درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس هنگام شمارش آرا 
سمت آجورلو رفت تا با یکدیگر جلسه ای را برگزار کنند. به 
نظر می رسید مدیران عامل پرسپولیس و استقلال بحث های 

زیادی در گفت وگوی طولانی مدت خود داشتند. 
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال شد ■

در پایان این رقابت انتخاباتی، مهدی تاج با کسب اکثریت 
آرا به عنوان رئیس جدید فدراسیون انتخاب شد. در مجمع 
فدراسیون فوتبال 80 نفر حق رای داشتند که از این جمع 
مهدی تاج ۵0 رای کسب کرد، سید میرشاد ماجدی ۲۵ رای 
به دس��ت آورد و عزیز محمدی ۴ رای را به خود اختصاص 
داد. پیش از این شهاب الدین عزیزی خادم رئیس فدراسیون 
فوتبال بود که از س��وی اعضای هیات رئیسه عزل شد و به 
جای او میرشاد ماجدی چند ماه به عنوان سرپرست، اداره 
فدراسیون را بر عهده داشت. تاج سال ۱3۹۵ هم به عنوان 
رئیس فدراسیون فوتبال انتخاب شده بود اما بعد از بالا گرفتن 
مشکلات قرارداد مارک ویلموتس، سرمربی وقت تیم  ملی در 

سال ۱3۹8، از سمت خود در فدراسیون کنار رفت. 
بهت میرشاد ماجدی بعد از انتخاب تاج ■

بعد از مشخص شدن آرای مجمع، ماجدی که ۲ صندلی 
آن طرف تر از تاج نشس��ته بود، به��ت زده و با لبخندی تلخ 
نظاره گر اتفاقات مجمع بود. ماجدی را در این مجمع، صادق 

درودگر همراهی می کرد. 
نبی و قنبرزاده نواب رئیس شدند ■

در بخش دیگری از مجمع فدراس��یون فوتبال رای گیری 
برای انتخاب نواب رئیس برگزار شد که طی آن اعضای مجمع 
به مهدی محمدنبی و منصور قنبرزاده رای دادند. بر این اساس 
مهدی محمدنبی ۶۴ رای کسب کرد و منصور قنبرزاده ۵8 
رای به دست آورد. 8 رای باطله هم در صندوق انداخته شد. 

محمدرضا ساکت نماینده باشگاه ها شد ■
برای کسب عنوان نماینده باشگاه ها ۵ مدیرعامل ثبت نام 
ک��رده بودند که 80 عضو حاضر در مجمع رای خود درباره 
آنها را به صندوق انداختند. محمدرضا ساکت، رضا درویش، 
اسماعیل حیدرپور، حمیدرضا گرشاسبی و حسین پرویزی 
نامزده��ای این بخش بودند. در پایان رای گیری محمدرضا 
ساکت به عنوان نماینده باشگاه ها وارد هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال شد. درویش ۱8 رای، گرشاسبی ۱3 رای، حیدرپور 
۱۴ رای، پرویزی یک و ساکت ۲۶ رای را به خود اختصاص 

دادند. 
استعفای کامرانی فر و سرمربی تیم  ملی فوتسال ■

حس��ن کامرانی فر، دبیرکل فدراس��یون فوتبال و وحید 
شمسایی، سرمربی تیم  ملی فوتسال در حاشیه این مجمع 
اس��تعفای خود از مسؤولیت شان را اعلام کردند. شمسایی 
تاکی��د کرد دیگر نمی خواهد هدای��ت تیم  ملی را بر عهده 

داشته باشد. 

با کسب ۵۱ رأی، مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال شد

پیش بینی  قابل 

چهارشنبه ۹ شهریور ۱40۱
وطن امروز     شماره 3۵6۸

ماجدی: هر مربی ای جای اسکوچیچ بیاید قرارداد او را امضا نمی کنم
سرپرست پیشین فدراسیون فوتبال گفت: تا روزی که در 
فدراسیون فوتبال باشم، نظر من روی اسکوچیچ است، حتی 
اگ��ر مربی دیگری بیاورند، امضای من پای آن نخواهد بود. 
میرشاد ماجدی بعد از انتخابات فدراسیون فوتبال در جمع 
خبرنگاران درباره انتخابات اظهار داشت: انتخابات خوب برگزار 
شد و اعضای مجمع با فکر، اعتقاد قلبی و منطق رأی خود 
را ب��ه صندوق انداخته و به مهدی تاج رأی دادند تا یک بار 
دیگر به ریاست برسد. امیدوارم این بار مهدی تاج آورده خوبی 
برای فدراس��یون فوتبال داشته باشد. او درباره اتقاقات شب 
گذشته اش تصریح کرد: خودم در برنامه فوتبال برتر بودم و بعد 
از بقیه متوجه شدم چه اتفاقی رخ داده است. بعد که با اعضای 
هیات رئیسه صحبت کردیم، قرار شد انتخابات در زمان مقرر 
خودش برگزار شود. ماجدی درباره نگرانی اعضای هیات رئیسه 

برای تعلیق فدراسیون فوتبال ادامه داد: بالاخره قرار شده بود 
یک مجمعی برگزار شود. نمایندگان فیفا و » ای اف سی« آمدند. 

یکسری دغدغه ها برای کامرانی فر 
وجود داش��ت که هن��وز هم برای 
او وج��ود دارد و ب��ه آن اعتقاد دارد 
اما اعضای هیات رئیس��ه به احترام 
نماین��دگان مجمع کاری کردند تا 
انتخابات برگزار شود. وی درباره اینکه 
فشارهایی از بیرون از فوتبال درباره 

انتخابات وجود داشته یا نه، گفت: من چنین چیزی ندیدم، 
چون تماسی با من گرفته نشده است. با این همه گفتم نکاتی 
را کامرانی فر بیان کرد که خودش باید نظر بدهد. انتخابات 
قانونی برگزار شده است. سرپرست پیشین فدراسیون فوتبال 

درباره اینکه منصور قنبرزاده گفته اختلافاتی بین او و مهدی 
ت��اج وجود دارد، تصریح کرد: اختلافات اگر وجود دارد خود 
قنبرزاده باید درباره آن حرف بزند. 
تاج به عنوان رئیس فدراس��یون 
فوتبال انتخاب شده و وظیفه همه 
ما است که نه به مهدی تاج، بلکه 
به فوتبال کشور کمک کنیم. باید 
به تیم  ملی کمک کنیم. ماجدی 
درباره اینکه همچنان از اسکوچیچ 
برای سرمربیگری تیم  ملی حمایت خواهد کرد، گفت: تا روزی 
که در فدراسیون فوتبال باشم، نظر من روی اسکوچیچ است. 
حتی اگر مربی دیگری بیاورند، امضای من پای آن نخواهد 
بود. وی خاطرنش��ان کرد: من همچنان عضو هیات رئیسه 

فدراسیون فوتبال هستم و بعد از این سعی می کنم در همین 
زمینه به کارم با فدراسیون فوتبال ادامه دهم. کارهای فنی 
را پی��ش خواهم برد. ماجدی درباره اینکه اعلام کرده برای 
فرد کار نمی کند، بلکه برای تیم  ملی کار می کند که نشان 
می دهد با تاج اختلاف نظر دارد، عنوان کرد: ما اختلاف نظری 
نداریم. ضمن احترام به مهدی تاج، اگر بخواهند کی روش را 
بیاورند، او یک نفر است و یک رأی در هیات رئیسه دارد. من 
هم یک عضو هیات رئیسه هستم و یک رأی دارم. خود تاج 
هم با تعامل بهتر می تواند تیم  ملی را جلو ببرد. هر موقع او 
در هیات رئیسه مساله را مطرح کرد، جواب شفاف ما را هم 
خواهد شنید. نمی دانم اعضای دیگر نظرشان چیست اما نظر 
ش��خصی من ثبات مدیریت و کادر فنی در تیم  ملی است. 

پای هیچ قرارداد مربی خارجی را امضا نمی کنم.


